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62ste NTG-bijeenkomst 9 juni 2023
Pensioenfonds Rail & OV, Utrecht

Notulist: Taco Hoekwater, secretaris ntg
Versie: definitief, openbaar
Aanwezig: Erik Frambach, Frans Goddijn, Michael Guravage,

Hans Hagen, Ferdy Hanssen, Taco Hoekwater,
Siep Kroonenberg, Andries Lenstra, Hans van der Meer,
Pieter van Oostrum, Yuri Robbers, Robbert Schwippert,
Jules van Weerden

Afgemeld: Johannes Braams, Wybo Dekker, Willi Egger,
Ad van der Kam, Andrea de Leeuw van Weenen,
Rudi Zielman

1 Opening van de vergadering

Voorzitter Pieter van Oostrum heet iedereen welkom en opent de ver
gadering om 14:04.

2 Agenda

Er zijn geen toevoegingen.

3 Notulen vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt gepresenteerd. Er zijn
geen inhoudelijke correcties.

4 Ingekomen stukken

Er zijn geen vermeldenswaardige binnengekomen stukken.

5 Mededelingen

Er zijn geen mededelingen vanuit het bestuur.
Hans Hagen geeft een kort verslagje van de afgelopen BachoTEX.

6 Jaarverslag van de secretaris

Het jaarverslag van de secretaris wordt gepresenteerd. Er zijn geen
opmerkingen, waarna het jaarverslag unaniem wordt goedgekeurd.
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7 Het financiële verenigingsjaar

7.1 Jaarverslag 2021
De geplande extra Maps uit de begroting van 2021 is niet uitgebracht,
wat betekent dat het begrote verlies over 2021 van 2151 euro is uitge
vallen als een positief resultaat van 276 euro.
Er zijn wederom enkele opzeggingen verwerkt in 2021, ons ledental is
dus weer iets geslonken; we hebben nu 141 leden.

7.2 Kascontrole 2021
De kascommissie bestaat voor het jaar 2021 uit Yuri Robbers en Ferdy
Hanssen. De kascontrole heeft in eerste instantie virtueel plaatsgevon
den, met een definitieve laatste controle op 9 juni direct voor aanvang
van de jaarvergadering.
De kascommissie verklaart geen vreemde feiten geconstateerd te heb
ben en stelt décharge van de penningmeester voor. De brief van de
kascommissie met deze bevindingen zal worden doorgegeven aan de
secretaris voor het verenigingsarchief.

7.3 Jaarverslag 2022
De geplande extra Maps uit de begroting van 2022 is wederom niet
uitgebracht, wat betekent dat het verlies over 2022 is uitgevallen op
718 euro in plaats van het begrote verlies van 2151 euro. Er zijn nog
wel een aantal achterstallige betalingen van leden, we proberen hier
in 2023 nog wat van te incasseren.
De bankkosten zijn gestegen als gevolg van de kosten die de bank
doorberekent voor de wettelijk verplichte witwas-controles.
Onze spaarrekening is verplaatst van de asn bank naar de ing.
Het ledental is dit jaar stabiel gebleven dankzij een paar nieuwe aan
meldingen die het natuurlijk verloop hebben gecompenseerd.

7.4 Kascontrole 2022
De kascommissie bestaat voor het jaar 2022 eveneens uit Yuri Robbers
en Ferdy Hanssen. De kascontrole heeft in eerste instantie virtueel
plaatsgevonden, met een definitieve laatste controle op 9 juni direct
voor aanvang van de jaarvergadering.
De kascommissie verklaart geen vreemde feiten geconstateerd te heb
ben en stelt décharge van de penningmeester voor. De brief van de
kascommissie met deze bevindingen zal worden doorgegeven aan de
secretaris voor het verenigingsarchief.
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7.5 Goedkeuring kascontrole door de vergadering
De jaarrekeningen worden met algemene stemmen goedgekeurd door
de vergadering, en de penningmeester wordt aldus gedéchargeerd
voor zowel het jaar 2021 alsook het jaar 2022.

7.6 Begroting 2023
De begroting voor 2023 is volgens dezelfde lijn als de afgelopen jaren.
We plannen nog steeds om ons vermogen te verminderen in lijn met
de verminderde ledenaantallen.
Op de begroting staat een bedrag van 25 euro voor bijeenkomsten.
Dit is nog een overblijfsel uit de corona--tijd, waarbij de kosten van
een bijeenkomst bestonden uit alleen een Zoom abonnement voor een
maand. Besloten is dit bedrag ongemoeid te laten op de begroting voor
het huidige jaar, maar om vanaf de begroting van volgend jaar (2024)
weer een meer realistisch bedrag van 100 euro op te voeren.
We begroten een tekort van ruim 2450 euro vanwege de wederom ge
plande tweede Maps, naar verwachting verminderde contributie-in
komsten, en prijsstijgingen als gevolg van inflatie.

7.7 Goedkeuring begroting
De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord met de begroting
voor 2023.

8 Kiezen nieuwe kascommissie

Beide leden van de kascommissie hebben er nu twee functionele ja
ren op zitten. Ferdy Hanssen en Yuri Robbers worden bedankt voor de
goede zorgen.
Voor de nieuwe kascommissie bieden Siep Kroonenberg en Jules van
Weerden zich aan. Het plan is dat één van beiden volgend jaar direct
weer aftreedt, zodat we vanaf dan weer continuïteit over meerdere ja
ren hebben. De nieuwe kascommissie bestaat uit Siep Kroonenberg en
Jules van Weerden.

9 Contributie bedragen 2024

Besloten wordt de contributie-bedragen nog een jaar te laten zoals het
is. De verwachting is dat we toch al wat in zullen lopen op ons ver
mogen dankzij oplopende kosten door inflatie. We zullen volgend jaar
weer op dit punt terugkomen.
Yuri Robbers vraagt of we niet een gratis éénjarig (proef)lidmaatschap
in het leven kunnen roepen voor scholieren. Na een korte discussie
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wordt dit herzien naar het beschikbaar stellen van Maps exemplaren
aan wie daarom vraagt. Deze kunnen dan worden uitgedeeld aan jonge
geínteresseerden. Dit alternatief heeft als voordeel dat er geen admini
stratie nodig is. Frans Goddijn geeft aan dat er nog redelijk wat ‚extra’
exemplaren over zijn van de afgelopen paar Mapsen. Gegadigden zou
den op de mogelijkheid van uitdeel-Mapsen gewezen kunnen worden
via de tex-nl mailinglijst.
Siep Kroonenberg's promotiepakket is ook nog steeds relevant als be
ginners-inleiding in de mogelijkheden van TEX, hoewel er misschien
een update nodig is. Taco Hoekwater vermoedt dat er van de huidige
versie nog een aantal in het verenigingsarchief beschikbaar zijn, maar
dat moet onderzocht worden.
Hans van der Meer merkt op dat we jonge geïnteresseerden vooral ook
moeten vragen wat wij als vereniging voor ze kunnen betekenen.
Yuri Robbers biedt aan om al deze mogelijkheden aan te sturen. Ter
facilitering plannen we tevens om op toekomstige begrotingen een be
drag van 250 euro op te nemen voor promotie initiatieven.

10 Bestuursverkiezingen

10.1 In- en uittredingen
Taco Hoekwater moet statutair herkozen worden als bestuurslid met
als taak secretaris. De herverkiezing wordt unaniem goedgekeurd.
Het bestuur draagt Frans Goddijn en Hans Hagen voor als nieuwe be
stuursleden. De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord.
Yuri Robbers biedt zich aan voor de openstaande vacature in het be
stuur. Hoewel er geen bezwaren worden geopperd kan hij statutair niet
ter plekke verkozen worden. Het bestuur zal volgende jaarvergadering
Yuri voordragen als zesde bestuurslid. In afwachting daarvan laten we
Yuri alvast meeluisteren op de ntg bestuur email lijst.
Taco Hoekwater gaat er voor zorgdragen dat Frans Goddijn en Hans
Hagen worden toegevoegd in het verenigingsregister en het ubo re
gister.

11 Projecten

Er zijn geen lopende projecten, alleen het onderhoud voor de TEX Gyre
fonts. Dit liep nog door tot en met 2024, maar omdat er afgelopen jaar
geen gift heeft plaatsgevonden doet Taco Hoekwater het voorstel het
niet uitgekeerde bedrag van 2022 te reserveren als bijdrage voor het
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jaar 2025. Dit voorstel wordt unaniem overgenomen door de jaarver
gadering en is daarmee aldus aangenomen.

12 Maps
12.1 Maps 53
Maps 53 heeft 92 bladzijden en is gedrukt in Mei 2023. Dit is de extra
uitgave die al twee jaar gepland stond: een special over MetaPost met
artikelen van Taco Hoekwater. Deze Maps is nog niet verstuurd omdat
we de verzending willen combineren met die van de TEX-Live dvds. De
aanwezigen op de jaarvergadering ontvangen hun exemplaar alvast
van Frans Goddijn in persoon.
Jules van Weerden merkt op dat in de colofon nog steeds wordt ver
wezen naar de ftp server van de ntg. Deze is echter al jaren niet meer
actief. De colofon moet voor de volgende uitgave goed nagekeken wor
den op achterhaalde informatie.
12.2 Planning
Dit najaar verschijnt er nog een reguliere Maps, waarvoor al diverse
kopij binnengekomen is.

13 Rondvraag
Jules van Weerden heeft nog papieren verslagen van ntg bijeenkom
sten 1 tot en met 4, en een officiéle kopie van de ntg statuten uit
1989. Deze worden door hem overgedragen aan Taco Hoekwater voor
(her)opname in het verenigingsarchief.
Andries Lenstra vraagt of er iets te doen valt als een ‚oude mannen
boekje’ met daarin uitleg van nieuwe woorden en begrippen zoals
‚Casting’. Na een korte discussie wordt bedacht dat dit een goede ma
nier zou zijn om middels vraag en antwoord de nogal slaperige tex-nl
email lijst wakker te schudden. Ten minste Pieter van Oostrum, Hans
Hagen, Yuri Robbers, en Frans Goddijn lijken bereid hier tijd en moei
te in te steken.
Hans van der Meer bedankt namens allen Taco Hoekwater voor de
artikelen in de zojuist verschenen Maps 53.
Taco Hoekwater geeft aan spoedig een proefversie van de notulen rond
te zullen sturen naar alle aanwezigen voor correcties en eventuele aan
vullingen.

14 Sluiting van de vergadering
Onze gastheer Erik Frambach wordt van harte bedankt voor het hosten
van deze jaarvergadering bij Pensioenfonds Rail & OV te Utrecht.
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De vergadering wordt gesloten om 15:15.
11 juni 2023,
Taco Hoekwater (Secretaris ntg)


